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“Een avond van redding en wonderen”
Het wereldfestival van kracht

Dertien jaar zijn voorbij gegaan sinds 
de campagne, bekend als “Orkaan Jezus”, 
Honduras aanraakte met de explosieve 
kracht door Senior Pastor Dr. Jaerock 
Lee’s Honduras Verenigde Campagne 
2002. In 2015, kwam er opnieuw een 
wervelwind van genezing en zegeningen 
over Honduras.

Om 18.30 u (CST) op 27 november 
2015, leidde Rev. Dr. Sooijn Lee, 
Voorzitter van de Voorgangersvereniging, 
een zakdoek genezingsdienst (Ref: 
Handelingen 19:11-12) onder het thema 
“Een avond van redding en wonderen” 
in La Cosecha gemeente met ongeveer 
10.000 mensen. 

De La Cosecha gemeente is gelegen in 
San Pedro Sula, en is één van de grootste 
gemeenten in Latijns Amerika. Het 
heeft meer dan 70 branche gemeenten 
en honderdduizend leden. Senior Pastor 
Misael Arhenal heeft de boodschap van 
Dr. Jaerock Lee van “De boodschap van 
het Kruis” voor een uur per dag, van 
maandag tot vrijdag uitgezonden, via 

kanaal Nr. 39.
Zuster Jungeun Kim, een soliste van 

het Uitvoerende Kunstcomité van de 
Manmin Centrale gemeente prees in het 
Spaans en het Power Worship Team heeft 
ook een prachtige voorstelling gebracht. 
De leden waren op grote wijze aangeraakt 
door de voorstellingen. Rev. Sooijn Lee 
bracht de boodschap “Zegeningen door 
te wandelen in het Licht.” Daarna bad ze 
voor de zieken met de zakdoek waarover 
Dr. Lee had gebeden (Ref: Handelingen 
19:11-12), en er gebeurden heel veel 
genezende werken. 

Een persoon die vanaf de geboorte 
niet kon horen, begon te horen, slecht 
gezichtsvermogen werd hersteld en 
mensen stonden op uit de rolstoel. 
Mensen werden genezen van epilepsie, 
half-verlamming, hypertrofie van het 
hart, en ontsteking van de schildklier. 
Alle pijnen gingen weg en talloze 
mensen bekeerden zich volkomen. De 
sterkste werken van de Heilige Geest 
explodeerden en verheerlijkten God op 

grote wijze.
Deze campagne werd uitgezonden in 

Zuid Korea, Peru, Colombia, Canada en 
de Verenigde Staten van Amerika door 
Kanaal 39 en acht radiozenders en live-
uitzendingen via het Internet. Het werd 
een wereldwijd festival van kracht. 

O p  2 8  n o v e m b e r  o m  1 7 . 0 0  u 
plaatselijke tijd, werd de openlucht 
zakdoek genezingsdienst gehouden in 
de bescherming van de San Pedro Sula 
Manmin gemeente. Het werd door 5.000 
mensen bijgewoond en Rev. Soojin Lee 
preekte de boodschap “Waarom is Jezus 
onze enige Redder?” Daarna bad zij met 
de zakdoek voor de zieken. Vele mensen 
werden van hun ziekten genezen, zelfs de 
genezing van melaatsheid vond plaats.

Op 29 november, om 15.00 u., bracht 
ze de boodschap, genaamd “Geloof” 
tijdens de zondagdienst in de San Pedro 
Sula Manmin gemeente.

Pastor Esteban Handal van de San 
Pedro Sula Manmin gemeente, voorzitter 
van de JBN Christelijke zender, zei, “JBN 

heeft de boodschappen van Dr. Lee via 
satelliet en het internet uitgezonden. Vele 
mensen van Paraguay, Peru, Venezuela, 
El Savador, Mexico, en Bolivia keken 
naar het programma en ze hebben een 
revue ingestuurd. Een aantal mensen 
hebben hun getuigenissen ingestuurd 
via de telefoon, email en berichtjes. 
Bovenal, omdat Dr. Lee voor hen bad, 
gebeurden er vele wonderen, dus zij 
hebben de glorie aan God gegeven door 
hun verschillende getuigenissen.”

Op 29 november, bezocht Lorena 
Herrera, de Vicepresident van Honduras, 
het hotel waar Rev. Lee verbleef en 
overhandigde haar een gedenkbord 
van waardering, ondertekent door 
de President van Honduras, Orlando 
Hernandez.

Deze reis naar Honduras troostte 
de mensen van Honduras, die hadden 
geleden onder ziekten, terrorisme, en 
natuurrampen, met de liefde van de Here 
en de ontzagwekkende werken van de 
Heilige Geest.

Rev. Dr. Sooijn Lee ontvangt een gedenkplaat van waardering gegeven onder de naam van de president van Honduras, Orlando Hernandez. Rev. Lee sprak over God, de Schepper en 
Jezus Christus in de La Cosecha gemeente en in de San Pedro Sula Manmin gemeente (foto’s 1, 2, 5, 6, 7). Talloze mensen werden genezen van verschillende ziekten (Lager); Zuster 
Jungeun Kim en het Power Worship Team tijdens de voorstelling (foto 3); en oudste Johnny Kim nam deel aan de JBN Media Conferentie (foto 4)
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Wanneer wij echt in God geloven en Hem 
liefhebben, kunnen wij in elke situatie vrede 
hebben met onze echtgenoot/echtgenote, ouders, 
kinderen, broers/zussen, en buren. Laat ons eens 
kijken hoe wij deze vrucht van de vrede kunnen 
dragen, welke opgenomen is in de negen 
vruchten van de Heilige Geest.

1. We moeten vrede met God hebben.
Het belangrijkste ding in het hebben van 

vrede met God, is dat we geen enkele hindernis 
van zonde tussen God en ons mogen hebben. 
Toen Adam van de boom van kennis van goed 
en kwaad had gegeten, kon hij God niet zien, 
en probeerde hij zich dus te verbergen van God. 
Het betekent dat de vrede tussen Adam en God 
werd verbroken. Voor de zonde, ervoer hij een 
zeer intieme relatie met God, maar na de zonde, 
werd hij bang van Hem en nam afstand van 
God.

Wanneer wij in de waarheid wandelen, 
hebben wij volmaakte vrede met God en zijn wij 
vol zelfvertrouwen. Natuurlijk, om volmaakte 
vrede te hebben zonder enige hindernis van 
zonde, moeten wij alle zonden verwerpen en 
geheiligd worden. Maar zelfs al zijn wij nog 
niet volmaakt, we kunnen toch vrede met God 
hebben, zolang we maar ijverig de waarheid 
uitoefenen binnen de mate van ons geloof. 
Wanneer we proberen om vrede te hebben met 
God, moeten wij dat eerst in de waarheid doen, 
en de vrede met God vasthouden.

Bijvoorbeeld, wat als wij neerbuigen voor 
afgoden of de Dag des Heren niet heiligen, om 
vrede te hebben met ongelovige familieleden? 
Het kan lijken alsof we op dat moment vrede 
hebben, maar in de Geest, is het om de vrede 
met God te verbreken door een grote muur van 

zonde voor God te scheppen. Uiteindelijk, zal het 
alleen maar beproevingen en testen veroorzaken, 
en kunnen we ook geen echte vrede hebben met 
familieleden.

Om echte vrede te hebben onder de mensen, 
moeten wij eerst God behagen (Spreuken 16:7). 
Natuurlijk, kunnen andere mensen soms de 
vrede verbreken met hun slechtheid, ondanks 
dat we ons best doen in de waarheid. Maar zelfs 
in die gevallen, wanneer wij hen enkel in de 
waarheid behandelen, zal God voor ons werken.

2. We moeten vrede met onszelf 
hebben.

Om vrede met onszelf te hebben, moeten wij 
ook de zonde verwerpen en geheiligd worden. 
Wanneer wij nog zonde in ons hebben, zal deze 
zonde aangewakkerd worden overeenkomstig 
de situaties. Wanneer haat, boosheid, na-ijver, 
hebzucht en zulke dingen opkomen in ons hart, 
hoe onaangenaam is dat! Ook wanneer het hart 
van waarheid en het hart van leugen tegen elkaar 
vecht, zullen wij zelfs grotere kwelling voelen. 
Maar wanneer wij vastberaden zijn en ijverig 
bidden om voortdurend de waarheid te kiezen, 
zullen wij uiteindelijk in staat zijn om vrede in 
ons hart te hebben.

Maar sommige mensen zeggen dat zij de 
vrede met God najagen, door in de waarheid 
te wandelen, maar ze hebben geen vrede 
in hun eigen hart. Dat komt vanwege hun 
zelfgerechtigheid of verkeerde kaders in de 
persoonlijkheid die zij hebben gemaakt met 
de waarheid. Net zoals Job voordat hij door de 
beproevingen ging, bidden zo’n mensen hard en 
proberen te leven door het Woord, maar ze zijn 
niet echt in staat om het te doen door hun liefde 
voor God.

In plaats hiervan, doen ze het met een 
zenuwachtig hart uit angst voor de mogelijke 
straf die kan komen, als zij de waarheid niet 
uitoefenen. Dus, op een bepaald moment, 
wanneer zij niet in de waarheid handelen, 
worden zij depressief, denkende dat ze straf 
zullen ontvangen. Dus, ondanks dat ze ijverig 
naar de waarheid handelen, voelen zij zich 
bezwaard en groeit hun geloof niet. Ze kunnen 
van de ware vrede genieten tot de mate dat zij de 
liefde van God beseffen.

Er zijn ook sommige mensen die geen vrede 
met zichzelf hebben, vanwege de pessimistische 
kaders in hun denken. Ze proberen ijverig naar 
de waarheid te handelen, maar wanneer ze niet 
de bevredigende resultaten bereiken, die ze 
verwachtten, beschuldigen zij zichzelf en lijden 
in hun hart. Zo’n mensen moeten geestelijke 
kinderen worden.

Ze ontvangen misschien straf overeenkomstig 
de gerechtigheid, of ze hebben tijdelijk een lager 
zelfbeeld. Niettemin, wanneer een persoon zeker 
is van de liefde van God, dan kan de straf met 

vreugde worden aangenomen en is er een gevoel 
van zekerheid in geloof dat God van ons houdt 
en ons volmaakt wil maken en ondanks dat 
we nog niet volmaakt zijn, proberen we toch te 
veranderen.

We moeten God ook vertrouwen dat Hij 
ons zal verhogen, wanneer wij ons voor Hem 
vernederen. We zouden nooit zenuwachtig 
moeten verlangen naar de erkenning van 
anderen, maar in plaats daarvan moeten wij 
onze daden van waarheid verzamelen met 
waarachtige harten en daden. Op die manier, 
kunnen wij vrede hebben met onszelf en 
geestelijk zelfvertrouwen. 

3. We moeten met iedereen vrede 
hebben.

Om met iedereen vrede te hebben, moeten 
wij vooral in staat zijn om onszelf te offeren. 
Om vrede te hebben, zouden we niet ongepast 
moeten handelen of proberen te pronken en te 
roemen over onszelf. We moeten onszelf vanuit 
het hart vernederen en anderen verhogen. We 
zouden niet bevooroordeeld mogen zijn, en 
tegelijkertijd in staat moeten zijn om de gegeven 
keuzes te aanvaarden in de waarheid. We zouden 
niet moeten denken met de mate van ons eigen 
geloof, maar vanuit het standpunt van anderen.

Ondanks dat onze mening correct of beter is, 
zouden we de meningen van anderen moeten 
volgen, tenzij ze onwaar zijn. Om zo’n vrede 
te bereiken, moeten we onszelf voor anderen 
offeren, zelfs tot op het punt van het offeren van 
ons leven.

Vervolgens, om vrede met iedereen te 
hebben, moeten we niet vasthouden aan onze 
zelfgerechtigheid en kaders. Elk persoon heeft 
verschillende persoonlijkheden. Een ieder van 
ons heeft een andere opvoeding gekregen en we 
hebben verschillende maten van geloof. Dus, 
allen hebben een andere standaard van oordelen 
wat goed of verkeerd en goed of kwaad lijkt 
te zijn. Wanneer een getrouwd koppel bij hun 
eigen mening blijven over het poetsen, dan 
kunnen ze nooit vrede hebben. Vrede kan alleen 
maar worden bereikt, wanneer zij denken vanuit 
het standpunt van de ander en elkaar dienen, niet 
denkende aan hun eigen standpunt.

Degenen die vrede hebben met God en 
met zichzelf zullen de vrede met anderen ook 
niet verbreken. Omdat ze al hun hebzucht, 
arrogantie, trots, en zelfgerechtigheid en kaders 
hebben verworpen, dus zij zullen met niemand 
ruzie maken. Zelfs wanneer anderen slecht zijn 
en problemen veroorzaken, zouden die mensen 
zichzelf offeren om uiteindelijk vrede te maken.

Maar tijdens het proces om de vrede op die 
manier te bereiken, kunnen we een aantal dingen 
beseffen. Soms, doet u dingen, waardoor ze een 
reden hebben om de vrede te verbreken, maar u 
beseft het alleen niet. Vanwege woorden of een 

onbedachtzame handeling, kunt u onwetend de 
gevoelens van anderen kwetsen. Een ander ding 
waar u aan zou moeten denken is dat ware vrede 
wordt volbracht in het hart.

Bijvoorbeeld, wanneer die andere persoon u 
niet dient of herkent, bent u boos, maar u laat het 
uiterlijk niet zien. In zekere zin, laat u misschien 
zelfs een gevoel zien van vervolging. U sluit 
uw mond maar uit angst dat er ruzie komt als u 
blijft argumenteren. U stopt met te praten tegen 
die persoon, terwijl u op die persoon neerkijkt, 
denkende, “Hij is slecht en zo zelf-aangedrongen 
dat ik niet meer met hem kan praten.” 

Op die manier, verbreek je de vrede niet 
zichtbaar, maar u hebt slechte gevoelens over 
die persoon. U kunt niet overeenstemmen met 
zijn meningen, en u wilt niet bij die persoon in 
de buurt zijn. U klaagt misschien wel door met 
anderen over zijn tekortkomingen te praten. Het 
is natuurlijk beter om ook niet op die manier de 
vrede te verbreken, dan om de vrede direct te 
verbreken.

Maar om echte vrede te hebben, moeten wij 
anderen dienen vanuit het hart. U zou het niet 
moeten onderdrukken en toch nog bediend 
willen worden. U zou de gewilligheid in uw hart 
moeten hebben om te dienen en het voordeel van 
anderen te zoeken. Alleen dan kan de Heilige 
Geest werken. En zullen zij in hun hart worden 
bewogen en veranderen.

Degenen die vrede met God, met zichzelf en 
met anderen hebben, hebben de autoriteit om de 
duisternis te verdrijven. Zoals geschreven staat 
in Mattheüs 5:9, “Zalig de vredestichters, want 
zij zullen kinderen Gods genoemd worden,” zij 
hebben de autoriteit als kinderen van God, de 
autoriteit van het Licht.

Bijvoorbeeld, wanneer u een gemeenteleider 
bent, kunt u de gelovigen helpen om de vrucht 
van vrede te dragen. Dat wil zeggen, u kunt 
ze voeden met het woord van waarheid, met 
autoriteit en kracht, zodat ze van de zonde 
kunnen weggaan en hun zelfgerechtigheid en 
kaders kunnen verbreken. Wanneer de synagoge 
van satan wordt geschapen, dan vervreemden 
mensen van elkaar, u kunt ze vernietigen met 
de kracht van uw woord. Op die manier, kunt u 
vrede veroorzaken onder verschillende mensen.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
Jezus Christus offerde Zichzelf en stierf als een 
graankorrel en droeg talloze vruchten (Johannes 
12:24). Iedereen kan talloze zielen tot God leiden 
als zij op Jezus gelijken en zichzelf offeren en 
dienen tot op het punt van de dood, net zoals Hij 
deed. 

Ik bid in de naam van de Here, dat u als Gods 
kinderen die de Heilige Geest hebben ontvangen, 
de volmaakte vrucht van vrede zullen dragen, 
dat u zult genieten van de geestelijke autoriteit 
op de aarde, en kostbare personen in de Hemel 
zult worden.

De vrucht van vrede

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vr iendelijkheid, goedheid, t rouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet niet.” 
(Galaten 5:22-23)

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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In 1994, werd de eerste branche 
gemeente opgericht in Japan

Ik was een gewone man die voor een 
bedrijf werkte. Op een dag was ik mij aan 
het voorbereiden om op vakantie te gaan. 
Toen hoorde ik een stem zeggen, “Ga naar 
de Bergen naar het gebedshuis en neem 
alleen uw Bijbel mee.” Ik gehoorzaamde en 
ging naar de bergen om te bidden. Ik vastte 
en bekeerde mij ervan dat ik geen goed 
Christelijk leven had geleid.

In 1988, ging ik naar een theologisch 
seminarie. Ik werd door een vriend geleidt 
naar de seminarie van de Manmin Centrale 
gemeente. Het was een vrijdagnachtdienst 
en het was gevuld met de Heilige Geest. In ’t 
bijzondere, de lezing van Dr. Jaerock Lee over 
Job, was als een geestelijke “hartversterker”. 
In juli 1988, registreerde ik mij in de gemeente 
en twee jaar later werd ik een pastor.

In 1992, werd de Korea-Japan Verenigde 
Campagne gehouden door de gemeente. De 
Japanse voorgangers die over het heiligheid 
evangelie leerden, bleven voortdurend vragen 
om een zendeling naar hun land te zenden. 
Dus in januari 1994, werd ik uitgezonden om 
in Japan te dienen en ik opende de gemeente 
in Iida, in de prefectuur Nagano. Ik begon het 
heiligheid evangelie te verkondigen.

Iida, Shinshu, Nagoya campagnes 
ontketende de Japanse bediening

Dr. Lee werd uitgenodigd voor de Iida 

Verenigde Campagne in 1994 en de Shinshu 
Verenigde Campagne in 1996. Die campagnes 
resulteerden in de verspreiding van het 
heiligheid evangelie in heel Japan. De blinden 
gingen zien, de doven gingen horen, sommige 
mensen met kromme benen of armen kregen 
rechte benen of armen, en ze gingen wandelen 
en springen. Mensen getuigden van de 
ontzagwekkende werken van Gods kracht die 
ze met hun eigen ogen hadden gezien.

In ‘t bijzondere, tijdens de Nagoya 
Genezingscampagne in 2000, gingen zeven 
van de dertien aanwezige dove mensen horen 
en praten. Bovendien, versnelden de talloze 
bewijzen van de levende God de bediening in 
Japan.

Japanse voorgangers waren verbaasd en 
werden gezegend door het zien van Gods 
krachtige werken en de campagnes hebben 
nog steeds een invloed op de gemeente groei 
in Japan.

Het zakdoek gebed opende een nieuwe 
fase in de bediening

Maar vanaf een bepaald moment voelde ik 
een geestelijke hindernis en de gemeentegroei 
stagneerde. Ik bad hierover. In augustus 2004, 
reisde Rev. Heesun Lee, de Manmin wereld 
leidend pastor naar Japan met een zakdoek 
campagne reis en bracht een nieuwe visie 
voor de Japanse bediening. We waren getuige 
van de talloze gelovigen die werden genezen 
van hun ziekten door de zakdoek waarover 

Dr. Lee had gebeden.
In December 2004, vertelde Dr. Lee mij om 

goed gebruik te maken van de zakdoek met 
geloof. Ik hield kort daarop de eerste zakdoek 
campagne in Iida Manmin gemeente. Vele 
leden met chronische rugpijn, 
enuresis nocturna (onwillekeurig 
plassen), en andere ziekten 
werden genezen en ik kreeg 
meer geestelijke vrijmoedigheid.

Va n a f  2 0 05,  b e go n  i k 
el ke  ma a nd een  za kdoek 
genezingscampagne te houden. 
De gemeenteleden bekeerden zich 
volledig en ontvingen antwoorden op 
hun problemen, zowel in de geest als naar het 
lichaam. De nieuwelingen leerden over de 
geestelijke wereld en ontvingen de genade die 
hen tot redding leidden. De gelovigen met een 
zwak geloof kregen echt geloof en hoop voor 
de Hemel. De leiders ontvingen genade om 
vuriger te wandelen.

De zakdoek campagnes werden een 
absolute noodzaak voor de geestelijke groei 
van de gemeenteleden en de gemeente 
opwekking.

Het Japanse volk ervoer Gods krachtige 
werken

Dr. Lee’s gebed voor de zieken in de 
samenkomst en zijn gebed wat opgenomen is 
op het automatische antwoordapparaat, samen 
met de zakdoek hebben een belangrijke rol 

gespeeld in de Japanse bediening.
Diakones Kaneda Shizuko werd 

genezen van winter voeten en handen; 
diakones Kitahara Akiko, van astma en 
atopisch eczeem; en diakones Hara Chie, 
werd genezen van een frozen shoulder 
(stijve schouder). Matsushima Daiki werd 
geboren onder het gevaar van een miskraam 
door Dr. Lee’s gebed via het automatisch 
antwoordapparaat. Hij werd ook genezen van 
atopisch eczeem door het gebed van Dr. Lee 
via GCN.

Bovendien, werd Shimodaira Miyako 
genezen van cataract en beschadiging als 
gevolg van bevriezing. Er zijn gewoon teveel 
getuigenissen voor mij om hier allemaal te 
vertellen.

Ik legde mijzelf neer voor het offer en de 
toewijding van de herder

Iida Manmin gemeente neemt deel aan 
elke samenkomst en Daniel gebedsdienst 
van de Manmin Centrale gemeente via 
de GCN live-uitzending. We houden ook 
voorgangerssamenkomsten en houden IT 
ministry. We verspreiden ook het evangelie 
aan het Japanse volk die niet zoveel weten 
over het christendom door vrijwilligerswerk 
te doen.

Ik dacht dat ik vele dingen had gedaan 
in de Japanse bediening. Zonder te weten, 
hield ik zelfzuchtige motieven in mijn hart. 
Echter, terwijl ik keek naar het offer van de 
herder, die alles doet zonder er iets voor terug 
te verwachten, begon ik mijn arrogantie en 
zelfzuchtige motieven te ontdekken en ermee 
af te rekenen. Ik begon te beseffen dat alles 
gedaan werd door de genade van de herder, 
en niet door mij. Deze verandering van 
denken diende als een kans voor mij om het 
hart van de geest te bereiken.

Terwijl ik de zelfzuchtige motieven en 
arrogantie verwierp, begonnen de Japanse 
voorgangers zich te verenigen. Ik hoop dat 
we zullen dienen als een fundament voor de 
Manmin wereldwijde kerkelijke gemeente. 
Ik geef alle dank en glorie aan God, die mij 
heeft verdragen en gewacht heeft tot ik werd 
vernieuwd.

ee mij om 
doek met 
zakdoek 
e. Vele 
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Gods vurige liefde 
verspreidt over Japan
De Manmin Centrale gemeente heeft God de Schepper en Jezus Christus verspreidt, en ernaar 
gestreefd om alle mensen van alle natiën tot redding te leiden met ongeveer 10.000 branches en 
geassocieerde gemeenten. Laat ons nu eens luisteren naar Pastor Seungkil Ryu, Voorzitter van de 
United Holiness gemeente van Jezus Christus in Japan. We zullen horen over de werken van de 
Heilige Geest in de Iida Manmin gemeente die diende als de hoeksteen van de Japanse zending. 

▲ Midden: Iida Manmin gemeente, vanaf links met de wijzers van de klok mee; getuigenissen die gegeven werden tijdens de Nagoya 
Genezingscampagne; een cirkelvormige regenboog in de lucht boven de Iida Manmin gemeente; Shinshu Verenigde Campagne; Jubileum 
viering van de Iida Manmin gemeente; de aanbiddingdienst via GCN; en de gemeente studenten die buiten een toneelstuk opvoeren.

▲Japanse bediening: De Japanse 
branche en geassocieerde gemeenten 
hebben talloze zielen geleid op de 
weg van redding door het heiligheid 
evangelie en de krachtige werken
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Getuigenissen

Ik ben nu gelukkiger dan ik 
ooit geweest ben in mijn leven 
als een dokter. Ik voel liefde 
voor mijn patiënten vanuit 
mijn hart. Ik ben zo dankbaar 
dat ik hen kan helpen, dus ik 
vind elk moment waardevol. 
Wanneer sommige mensen geen 
vooruitgang laten zien met de 
medicijnen of ze worden zieker, 
dan bid ik. Dan worden ze beter. 
Ik ben zo dankbaar.

O nd a n k s  d a t  i k  i n  e e n 
christelijk gezin geboren werd, 
ging ik alleen maar op zondag 
naar de kerk. Maar in 1994, 
trouwde ik en mijn christelijke 
leven veranderde daardoor ook.

Mijn echtgenoot, is oudste 
Gilbert Chae, voorzitter van 
WCDN (Wereldwijd Netwerk 
voor Christelijke Dokters). 
Hij las voor ons huwelijk, het 
getuigenisboek van Dr. Jaerock 
Lee Het Eeuwige Leven Proeven 
voor de Dood. Hij ontving 
veel genade en spendeerde 

veel tijd in het luisteren naar 
de boodschappen van Dr. Lee. 
Dankzij hem, begon ik de Sabbat 
te heiligen en ging ik ook mijn 
tiende geven, dus ik werd een 
echt christen.

In maart 2002, werd mijn 
man aangesteld tot een positie 
in de Seoul, dus we verhuisden 
naar Seoul en begonnen deel te 
nemen aan de diensten van de 
Manmin Centrale gemeente in 
Seoul. Terwijl we luisterden naar 
het heiligheid evangelie en de 
krachtige werken zagen, waren 
wij blij dat we geleid werden om 
een gelovig leven te leiden in zo’n 
goede kerk. 

Ondertussen, ondanks dat ik 
niet weet wanneer het begon, 
voelde ik mij onbehaaglijk jegens 
mijn man. Hij was vriendelijk 
tegen de ver pleegsters en 
patiënten. Ik voelde jaloezie om 
geen enkele reden. Ik klaagde 
en voelde mij ongemakkelijk 
zeggende dat hij vriendelijk 

tegen anderen was maar hij mij 
niet hielp met de huishoudelijke 
karweitjes. Ik treiterde hem, door 
hem te zeggen dat hij niet deed 
wat ik wilde dat hij zou doen.

In 2011, begon de snelle 
ge e s t e l i jke  s t room i n  de 
gemeente. Dr. Jaerock Lee 
preekte over de maatstaf van het 
niveau van “staan op de rots van 
geloof” en plaatste een nadruk op 
het hart van de geest. Mijn man 
en ik besloten om onze gedachten 
te vernieuwen en baden.

Daarna in 2014, bereikte mijn 
man het hart van de Geest, en 
werden zijn woorden en daden 
volkomen veranderd. Hij hielp 
mij met de huishoudelijke 
karweitjes. Hij deed de afwas, 
kookte rijst, en bracht koffie 

en fruit na elke maaltijd. Hij 
wandelde voorheen ongeveer 10 
meter voor mij uit, maar nu ging 
hij op mijn tempo wandelen. Hij 
droeg zelfs mijn tas en gaf mij 
soms massages. Hij diende mij 
met zijn hart.

Hij bad elke morgen met 
zijn hand op het hoofd van de 
kinderen. Hij handelde als een 
vriendelijke vriend voor onze 
zoon. Mijn gezin was gevuld 
met gelach en geluk. Zijn 
vernieuwing maakte dat ik des te 
meer verlangde naar het bereiken 
van heiligheid.

Ik begon anderen te dienen, 
mijzelf te wapenen met het 
Woord en vurig te bidden. 
Ik probeerde mijn har t  te 
verruimen. Ik probeerde mij 

altijd te verblijden, te bidden 
zonder ophouden en dankbaar te 
zijn voor de genade van de Heer. 
Ondertussen bereikte in 2015, 
door de genad van God, ook het 
hart van de Geest. Halleluja!

Mijn kinderen werken als 
leiders in hun zendingen, 
mijn man werkt als voorzitter 
van het Wereldwijd Netwerk 
van Christelijke Dokters die 
de kracht van God bewijzen 
aan de hand van medische en 
wetenschappelijke gegevens. Ik 
ben een manager van het Shalom 
Koor en Financieel directrice van 
de Tweede Chinese kerkelijke 
gemeente. We zijn zo dankbaar. 
We geven alle dank en glorie 
aan God, die mijn gezin heeft 
vernieuwd.

Senior diakones Eunsuk Kim met haar gezin (links, oudste Gilbert Chae, zuster Hayeong, rechts broeder Jungsu)

“Mijn gezin werd 
vernieuwd door het 
heiligheid evangelie en 
is nu vol van gelukkig 
gelach” 
Senior diakones Eunsuk Kim, 
49 jaar, Kerkelijke gemeente 4, Zuid Korea

Op een dag kreeg ik koorts 
en begon ik heel erg te hoesten. 
In mei 2011, was mijn lichaam 
onder de l i t tekens en de 
littekens begonnen te bloeden. 
Er verschenen ook vlekken. 
Sinds het zo vreemd leek, ging 
ik naar het ziekenhuis en werd 
ik onderzocht. Er werden wat 
medicijnen voorgeschreven.

De dokter vertelde mij dat 
de reactie op het medicijn ons 
zou vertellen wat voor ziekte 

ik had. En hij vertelde mij om 
een week later terug te komen. 
Dus ik nam het medicijn, ik 
moest overgeven en voelde me 
slaperig. Ik ging opnieuw naar 
het ziekenhuis en hij schreef mij 
een ander medicijn voor en zei 
mij dat ik over twee maanden 
moest terugkomen.

Ik werd zwakker en kon niet 
meer goed lopen of eten. Twee 
maanden later ging mijn zoon 
naar het ziekenhuis en hoorde 
dat ik AIDS had en spoedig zou 
sterven.

Ik was in pijn, want alles wat 
ik kon doen was wachten op de 
dood, zonder enige behandeling. 
Met een zwak geloof vroeg 
ik de pastors van de kerk in 
mijn omgeving om voor mij 
te bidden, maar er kwam geen 
verbetering of verandering.

Terwijl ik in deze put van 
wanhoop was, gaf mijn tante 
die naar de Kinshasa Manmin 
gemeente ging mij boeken van 
Dr. Jaerock Lee Het Eeuwige 
Leven Proeven voor de Dood, 
De Boodschap van Het Kruis 
en De Mate van Geloof. Terwijl 
ik de boeken las, kwam er een 
licht van hoop in mijn hart.

I k  b ego n  o ok  n a a r  d e 
Kinshasa Manmin gemeente 
te gaan, begin oktober 2014. Ik 
hoorde over de kracht van God 
die gemanifesteerd werd door 
Dr. Lee van pastor Jacob Lee. Ik 
was er zeker van dat ik genezen 
zou worden als ik op God zou 
steunen.

Vanaf dat moment stopte 
ik met het nemen van de 
medicijnen en nam ik deel 
aan elke dienst en Daniel 

gebedsdienst. Ik werd daar 
ver s te rk t .  I k  voelde ie t s 
boven nat uu rl ijks  i n  mij. 
Om volkomen genezing te 
ontvangen, keek ik naar de 
opgenomen Manmin Zomer 
ret reat 2015 via GCN en 
ontving Dr. Lee’s gebed voor de 
zieken.

Toen, voelde ik het vuur 
van de Heilige Geest in mijn 
hele lichaam. Op dat moment, 
ging de verschrikkelijke pijn 
in mijn benen weg en voelde 
mijn lichaam licht. Ik was 
niet duizelig en kon mijn 
lichaam vrij bewegen. Daarna 
verdwenen de vlekken en de 
littekens. Ik ging vooruit en 
mijn gezondheid herstelde zich 
volledig. Halleluja!

Ik geef alle glorie en dank aan 
God die mijn leven herstelde.

 “Ik stond op de 
drempel van de 
dood, door AIDS!”

Broeder Bampa Sela 
Omer, 

65 jaar, Kinshasa Manmin 
gemeente, DR Congo


